
 
 
 

 

Møteprotokoll nr. 3/2019 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Tinbua, Rådhuset 
Dato: 14.02.2019 
Tid: 13:30 – 16:15 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Sissel Eide Fremstad Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Walter Braa Medlem FRP 
Einar Aaland Medlem H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Marthe Rødsjø MEDL SV 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Laila Iren Veie Marthe Rødsjø SP 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Geir Aune Økonomisjef 
Bente Kristiansen Helsesjef 
Magdele Johansen Rektor Botngård skole 
Lisbeth Hellemsbakken Rektor Vallersund oppvekstsenter 
Jorunn Eide Leder Frivillighetssentralen 
Torkil Østraat Prosjektmedarbeider 
Anne M. Standahl Møtesekretær 

 
Merknader: 

 Ingen merknader til innkalling og sakliste 
 Einar Aaland ble permittert kl. 1545, før behandling av sak 19/11 
 Rådmannen ble permittert kl. 1600 og økonomisjefen fungerte som rådmann under sak 

19/11 
 



 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Referatsaker:  
RS 19/9 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling i 

Bjugn kulturhus vinter/vår 2019 
 

RS 19/10 Søknad om startlån X 
RS 19/11 Startlån søknad (Ref=202957) X 
  

Saker til behandling: 
 

PS 19/10 Status bredbåndsutbygging/mobildekning  
PS 19/11 Bjugn kommunes hederspris 2018  

 
 
 
 
 
Orienteringer: 
 Rektorene ved Botngård skole og Vallersund oppvekstsenter orienterte om kartlegging av 

årsaker til dårlige resultater ved nasjonale prøver, og om ulike kortsiktige og langsiktige 
tiltak for bedre læring. 

 Torkil Østraat orienterte om status for investeringsprosjekter i 2019. 
 Økonomisjefen orienterte om status økonomi. 
 Rådmannen orienterte om høyt sykefravær, særlig innen helse og oppvekst. 
 Helsesjefen orienterte om beslutningsteam helse. 
 
 
 
  



 

Saker til behandling: 

 

PS 19/10 Status bredbåndsutbygging/mobildekning 

Rådmannens innstilling: 
Hvis vi blir tildelt nye prosjekt, må beløpet salderes inn i aktuelt år. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 14.02.2019  
Behandling: 
Nytt forslag fra varaordfører: 
Når vi blir tildelt nye prosjekt, må beløpet salderes inn i aktuelt år. 
 
Nytt forslag fra varaordfører enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Når vi blir tildelt nye prosjekt, må beløpet salderes inn i aktuelt år. 
 

 

 

PS 19/11 Bjugn kommunes hederspris 2018 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 

 

Saksprotokoll i Formannskapet - 14.02.2019  
Behandling: 
Omforent forslag: 
Bjugn kommunes hederspris for 2018 tildeles……. 
Navn offentliggjøres på Bjugnkvelden 27.02.19. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommunes hederspris for 2018 tildeles ……… 
Navn offentliggjøres på Bjugnkvelden 27.02.19. 
 


